

# 招商局慈善基金會贊助 「駐校藝術家計劃2021」

## Artists-in-Residence Scheme for Schools 2021 sponsored by China Merchants Foundation

承蒙招商局慈善基金會贊助「駐校藝術家計劃」，香港舞蹈團在2021-22學年為6間中小學提供免費中國舞蹈課程，為學生提供高水準的課外活動。

參與本計劃的6間學校，分別位於屯門、元朗、荃灣、葵涌、黃大仙、慈雲山及東涌，120名學生初嘗中國舞的樂趣，分別學習漢族、彝族、苗族、佯族、藏族和東北秧歌等民族民間舞，試玩中國舞服飾道具如水袖、搖鼓、手帕等。同學們在半停課時期仍能排除萬難，堅持學習，亦很開心能夠在逆境中享受到舞蹈藝術的樂趣。其中四間學校更安排了在校內結業禮、開放日或聯校活動中表演，或參加比賽，讓同學們在舞台上盡展潛能，增強自信心，並且學習到團體合作的精神，領會到堅毅和不懈努力終於可以獲得豐厚回報！

Sponsored by the China Merchants Foundation, Hong Kong Dance Company's Artists-in-Residence Scheme for Schools provided free Chinese dance classes for six primary and secondary schools during the 2021-22 academic year, providing high quality extracurricular activities to students.

120 students from six schools in Tuen Mun, Yuen Long, Tsuen Wan, Kwai Chung, Wong Tai Sin, Tsz Wan Shan and Tung Chung enrolled in the programme. They got a taste of Chinese dance technique, had a lot of fun trying out props like long sleeves, tambourines and handkerchiefs, and learnt a variety of folk and ethnic dance. Students' tenacity was put to test by the pandemic. Through hard work and perseverance, they learnt the dances step by step and honed their skills. They even managed to enter an inter-school dance contest and performed in the school graduation ceremony or open day. So proud of you all!



嗇色園主辦可立小學



圓玄學院陳國超興德小學



靈糧堂怡文中學



東華三院馬振玉紀念中學



聖母書院



石籬聖若望天主教小學

